

Safety Concern with Intertek Certified Product / Souci de sécurité avec le produit certifié Intertek

Aroeve brand air purifiers, model MK04

Notification Type:	Safety / Sécurité
Certification Type:	ETL Listed - US and Canada

Notification

Intertek notifies consumers, retailers and distributors of a potential safety concern involving the Intertek Certified products identified below. / Intertek informe les consommateurs, les détaillants et les distributeurs d'une préoccupation potentielle en matière de sécurité impliquant les produits certifiés Intertek identifiés ci-dessous.

Company Identification

Guangdong DOUHE Technology Co.,Ltd

Product Identification

The recalled products are Aroeve brand air purifiers, model MK04, The air purifiers subject to this recall were manufactured prior to July 2025 and have a serial number starting with "BN", these products are labeled and using an cETLus Certification Mark control number 5022030, Recall number: 26-244 see link to CPSC here - https://www.cpsc.gov/Recalls/2026/Airova-Recalls-Aroeve-Air-Purifiers-Due-to-Fire-and-Burn-Hazards?utm_campaign=&utm_content=&utm_medium=email&utm_source=govdelivery&utm_term=20260213. Product Photos on Page 2.

Les produits rappelés sont des purificateurs d'air de marque Aroeve, modèle MK04. Les purificateurs d'air concernés par ce rappel ont été fabriqués avant juillet 2025 et portent un numéro de série commençant par « BN ». Ces produits sont étiquetés et utilisent la marque de certification cETLus numéro de contrôle 5022030. Numéro de rappel : 26-244. Voir le lien vers le site de la CPSC : https://www.cpsc.gov/Recalls/2026/Airova-Recalls-Aroeve-Air-Purifiers-Due-to-Fire-and-Burn-Hazards?utm_campaign=&utm_content=&utm_medium=email&utm_source=govdelivery&utm_term=20260213. Photos du produit en page 2.

Hazard Involved

The air purifiers can overheat and ignite, posing fire and burn hazards to consumers.

Les purificateurs d'air peuvent surchauffer et s'enflammer, présentant des risques d'incendie et de brûlures pour les consommateurs.

What To Do

Use of these products should be immediately discontinued and return to the Applicant for replacement or repair. Distributors and retailers should discontinue sales and return inventories to their suppliers. / L'utilisation de ces produits doit être immédiatement abandonnée et retourner au demandeur pour remplacement ou réparation. Les distributeurs et les détaillants doivent cesser les ventes et retourner les inventaires à leurs fournisseurs

Photos and Images / Photos et images

